
   brukerutvalg 
Referat 

Kl 1300 – 14.30 
Sted: 
Kystnæringssenteret 
2.etg 

Møtedato: 
06.12.2023 
Referatdato:  
07.12.2023 
 

 
Visjon: 
 
Sammen om velferd og 
utvikling i Vesterålen 
 
Verdigrunnlag: 
 
Trygghet og respekt 
Humør og entusiasme 
Åpenhet og ærlighet 

Saksliste: 
 
I dette møtet ønsker vi også at 
vararepresentanter skal delta 
 
- Gjennomgang referat fra utvidet 
brukerutvalg 06.09.2023 
- Julebord for brukerne i 
Miljøtjenesten 
- Informasjon- fest for brukere i 
Miljøtjenesten 
- Evaluering av arbeidet i 
brukerutvalg,  
- Informasjon – tilsyn fra 
arbeidstilsynet 
- Budsjett 2024 
- Eventuelt. NFU -Søknad om 
midler til uteområdet rundt 
aktivitetssenter i Margrethe Wiigs 
vei 2. 
  

Deltakere: Møtte: 
Solfrid Dyrø X 
Gunn - Heidi Vollen X 
Odd Robert Leiknes Ikke møtt 
Sture Jacobsen X 
Hege Løkken X 
Egil Hitland Ikke møtt 
Elise Andreassen X 
  
  

    
 Beslutninger / Arbeidsoppgaver 

 
Ansvarlig 

 Referat fra møte 06.09.2023: Ok  

  
Julebord for brukerne i Miljøtjenesten. NFU har arrangert julebord for brukerne i 
Miljøtjenesten. Det var god oppslutning, og hele 67 personer deltok. Shivago spilte opp til 
dans og de som deltok var fornøyd med julebordet.  
 
Ledergruppen har fått tilbakemelding fra både brukere og ansatte om at det ble delt ut 
invitasjoner til enkelte brukere ( som er medlemmer i NFU ) i påsyn av andre bruker  på 
arbeidsplassen og i Basene. Brukere som ikke har fått personlig invitasjon  har blitt svært 
lei seg og trodd at de ikke fikk komme på julebord. Det er  ikke ønskelig  at det deles ut 
personlige invitasjoner til enkeltbruker i påsyn av bruker som ikke får invitasjon. Videre 
har vi også  fått tilbakemelding om at noen av brukerne ikke hadde råd til å delta på 
julebordet grunnet høy pris 

 

  
- Informasjon- fest for brukere i Miljøtjenesten: Overskudd på ca. 9000 kr. Pengene er satt i 
fond, og hele overskuddet skal brukes til aktiviteter for brukerne i Miljøtjenesten. Det blir 
arrangert en utvidet aktivitetdkveld med god mat og drikke. Hvis det blir penger til overs  

 



blir det kjøpt inn div aktivitetsmateriell til aktivitetssenteret. 
  

Evaluering av arbeidet i brukerutvalg: I år har vi kun hatt 3 møter i brukerutvalget, dette 
skyldes i all hovedsak fravær i ledergruppen.  Ellers er det enighet i at utvalget fungerer 
bra. Brukerrepresentantene sier at de får lite innmeldte  saker fra øvrige brukere av 
tjenesten. Brukerrepresentantene sjekker om det er ønskelig med nyvalg. Dette tas opp på 
neste møte 

 

 - Informasjon – tilsyn fra arbeidstilsynet: Det har vært tilsyn fra arbeidstilsynet i 
Øvermarka: Tilsynet hadde til hensikt å kartlegge: 
- Systematisk HMS – arbeid knyttet til forhold i arbeidet som kan bidra til muskel- 
skjelettplager og psykiske plager. 
- Ergonomiske, organisatoriske og psykososiale forhold i arbeidet som kan påvirke risikoen 
for at arbeidstakerne får muskel- skjelettplager og psykiske plager. 
- Ledelse, medvirkning, samarbeid med arbeidstakerne og verneombud 
- Informasjon og opplæring knyttet til risikoforhold i arbeidet 
- Aktiv og forebyggende bruk av bedriftshelsetjenesten. 
Øvermarka fikk gode tilbakemeldinger på at det er  gode rutiner knyttet til overnevnte . 
Arbeidstilsynet påpekte at det ikke er eget toalett for personalet i Øvermarka. Dett vil bli 
utbedret, videre ønsket de at avdelingene har  tettere kontakt med BHT 
 

 

 Budsjett 2024: Budsjett 2024 er enda ikke godkjent av kommunestyret, men det blir ingen 
økning av rammen, og dermed vil det bli et stramt budsjett for 2024 
 

 

 Sykefravær – vikarbehov: Det er et høyt sykefravær i hele helse og omsorg og svært 
utfordrende å få tak i vikarer.. Det  jobbes aktivt for å rekruttere flere vikarer til helse og 
omsorg. HR, Oppvekst og helse og omsorg har  etablert en arbeidsgruppe som jobber med 
ulike tiltak for å rekruttere vikarer, blant annet er det er laget informasjonsbrosjyrer om de 
ulike enhetene som vi har distribuert, samt lagt ut på hjemmesiden til kommunen. Gruppen 
arrangerte et  informasjonsmøte for jobbsøkere på kulturfabrikken  høsten 2023.  
Representanter fra kommunen har også  deltatt på jobbmesse, og  vi har  jevnlig kontakt 
med Nav.  
 

 

 NFU -Søknad om midler til uteområdet rundt aktivitetssenter i Margrethe Wiigs vei 2:  
Leder for avlastning/aktivitetssenter  Kristine Stikholmen har fulgt opp saken og har hatt  
møte med Marit Steinkjær mandag 09.oktober 2023. I møte fremkommer det at deler av 
arbeidet kan starte relativt straks. I første omgang er det planlagt sage ned noen trær, fjerne 
gresstuer og planere ut, ferdigstille gjerde rundt bygget og lage stien i hagen ferdig. 
Kristine har oppfordret NFU  til å søke om aktivitetsmidler til sansehage med bakgrunn i 
tegningene som er laget. Eksempler på aktivitetsmidler vi håper dere kan søke på er: 
trampoline, motorikk og hinderløype.  
Leder for NFU Solfrid Dyre sier at de ikke har søkt enda, men skal gjøre det. 
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